
 

Faumøte 21/4 2020 på Skype  

Tilstede: Øyvind, Linda, Kjerstin, Conrad, Rigmor, Trond, Sigve, Hilde, Kristi Ane og 

Brita 

 

1: Godkjenning av innkalling og agenda: ok 

2: Referat forrige møte :godkjent  

3: Informasjon fra skoleledelsen  

4: Korona-situasjon 

5: Gjenåpning av småtrinnet 

Punkt 3-4-5 slått sammen: 

 Kjerstin: Vi jobber for å åpne skolen på en trygg og god måte. Vi har ikke enda full oversikt over 
hvilke elever som er i risikogruppen eller har pårørende i risikogruppen. Planlegging av hvordan man 
kan opprettholde smitteverntiltak er i gang, rektor har god tro på at de skal klare å forholde seg til 
aktuelle retningslinjer. Heldige som har god plass på skolen så man kan holde god avstand. 
Planlegging av undervisning og friminutt der man forsøke færrest mulige treffpunkt mellom elever og 

ansatte. Grupper på ca 15 barn, som skal være faste «omgangselever»( kohorter). Det vil ikke bli 
servering av mat og drikke. Alle elevene fra 1.-4. trinn skal være på hovedbygget i hver sine 
avdelinger. Alle trinn får ulike inngang og faste toaletter. Vi har også lagt opp til at det skal være 
friminutt på ulike tidspunkt og på ulike avgrensede steder ute. Faste voksne hele dagen, både på 
skole og på SFO. SFO vil være i samme rom som skolen slik at barna ikke skal skifte rom og gruppe. 
Vi legger opp til mye undervisning ute. Renhold: faste plasser de vasker, og punktvasking av kritiske 
hygienepunkter flere ganger daglig 

FHI sine veiledere for gjenåpning av skoler og barnehager ligger tilgjengelig på FHI sine nettsider, 
dette er våre retningslinjer i tillegg til kommunale veiledere. 

Ikke fått så mange tilbakemeldinger på at foreldre er engstelige for åpning av skoler 

Skoletiden blir som vanlig.  Info skriv vil bli sendt ut til foresatte når alt er klart. 

• Det finnes et omsorgstilbud for mellomtrinnet som videreføres etter åpning av barneskolen 

• Aktivitetstilbud for u trinnet i Alvøen for utvalgte elever som trenger det. 

• 300 søkere til utlyste stillinger, flere gravide lærere. 

• Eksamen avlyst 

• Tradisjonell Vitnemålsutdeling er avlyst, standpunktkarakter blir gjeldende. 

• Alvøen, nye ungdomsskoleelever, pleier vanligvis å få en dag på våren, usikkert om dette kan 
gjennomføres 

• Skjenlia oppgraderes inne og ute 

• Mer struktur innført på mellomtrinn og u trinn etter påske 

 



Øyvind: Kan man bruke erfaringer man høster under hjemmeskoleperioden i ettertid? Mindre sosialt 
press, mer ro, noen presterer bedre.  

Linda: Barnehagen v Olsvikbanen, noe nytt? Kjerstin:regulert til barnehagedrift, har prøvd å forhandle, 
bytte med Skjenlia, men ganske fastlåst. 

 

6: Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget: 

Møte utsatt, ikke noe nytt 

7: Økonomistatus 

Ikke noe nytt 

8: Informasjonsaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU 

 

- Natteravner Bergen Vest ikke noe nytt, mulig styremøte i mai 

- Trafikkgruppen: Asfalt på Grendahuset – parkering ved avlevering?  Avventer korrekt svar fra 

Andreas 

- Skolemiljøgruppen Dialog med kunstner, pga reiserestriksjoner utsatt, venter på ny kontakt. 

- Arrangementsgruppen. Digital 17.mai feiring, arrangement legges ut ila få dager.  Prøve å få til  20 

familier fra Olsvik synger live «ja vi elsker»  Kjerstin holder tale, andre innslag under planlegging. 

9: Oppfølgingssak Maling nytt vrimleområde / uværsskur ungdomstrinnet. Se pkt 8 

9: Eventuelt 

 


